
NKBM

Bo v NKBM vstopila EBRD?
Medtem ko predsedniku uprave
Nove KBM Alešu Haucu še vedno
ni uspelo izbrati niti svetovalca, ki
bi jim pomagal izvesti načrtovano
dokapitalizacijo, so se včeraj že raz-
širili namigi, da naj bi v lastništvo
druge največje slovenske banke z
okoli 20 -odstotnim deležem vstopi-
la EBRD.

»V okviru rednih odnosov z in-
vestitorji se banka predstavlja ra-
zličnim potencialnimi investitor-
jem,« so nam včeraj povedali v Novi
KBM, kjer pa podrobnosti niso že-
leli komentirati. »Priprave na doka-
pitalizacijo, ki bo predvidoma izve-
dena do konca junija, potekajo po
načrtih,« so bili kratki. Po naved-
bah naših virov naj bi se uprava No-
ve KBM trenutno dogovarjala z več
potencialnimi finančnimi in stra-

teškimi investitorji, med katerimi
naj bi bila tudi EBRD. Toda pogovo-
ri naj bi bili po naših informacijah
še vedno v začetni fazi, zanimanja
med potencialnimi investitorji za
vstop v lastništvo Nove KBM pa naj
bi bilo zelo malo.

Koliko dodatnega kapitala sploh
potrebuje Nova KBM, v banki še ve-
dno niso razkrili. Prav tako še niso
sklicali niti skupščine, na kateri bi
delničarji odločali o pogojih doka-
pitalizacije. Čeprav je država zaradi
kršitve zakona o prevzemih že pred
meseci ostala brez glasovalnih pra-
vic v Novi KBM, pa ni pričakovati,
da bi potencialni investitor v drugo
največjo slovensko banko vstopil
brez soglasja države, ki svojih načr-
tov z banko do zdaj še vedno ni raz-
krila. x mp
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